
Referat af bestyrelsesmøde 20.10.09 

Til stede var Henrik (vært), Henning, Jørn, Kristina, Erik. 

Numrene refererer til den udsendte dagsorden. 

 

1,  Referat godkendt 

2. Vedr. Indbetalingskort: Henning har været i kontakt med Danske Bank, nærmere ved næste 

møde. 

3, Listen er lagt på hjemmesiden /kontakt/ 

4. Henrik har været i kontakt med en personlig ven, der sidder i en større fond. Han foreslår at 

sende en stor stribe ansøgninger i forskellig størrelse (afh a den enkelte fonds beløbsstørrelser) 

Ved udsendelse af ansøgning orienteres bestyrelsen først – med 1 uges indsigelsesfrist – før 

papiret går videre. Dog skal formanden se og godkende alt og medunderskrive. 

5. Første udkast til forretningsorden gennemgås, der foreslås et par mindre rettelser, Henning 

revurderer lidt, og vi lader Søren Eller nærlæse det, før næste møde. 

6. Brevet klar til afsendelse. 

Henrik orienterer om Ribe Landevejs-projektet, som synes at have overhalet os indenom, 

formentlig pga de 3 større brud på eksisterende ledninger.     

Hvis ej svar indenfor 3 uger, rykke! – suppl m forespørgsel i forbindelse med Ribe Landevej. 

7. Henrik har sendt, Kristina har modtaget. Lægges ind på hjemmesiden under /bestyrelsesistorie/ 

8. Udsættes, men fremsendes m henvisning til 2 tidligere, ubesvarede, breve. 

9 . 

10. Henning forelægger 2 artikler fra JyllandsPosten 28 07 09 om ESCO modellen. Drøftes. 

11. Kristina refererer kort om hjemmesiden 

12. Økonomi: Jørn har modtaget papirer fra LiseLotte dags dato 

13. ”brugerbetaling” drøftes endnu engang 

OBS NÆSTE MØDE  12 01 10. Der vil blive indkaldt nærmere 

Erik (70) 



 

 


